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Zápis ze schůzky spolku SRPDŠ 
při VOŠ stavební a SŠ stavební Vysoké Mýto 

Termín a místo: 9. 4. 2021, 16:00 - 17:00, z důvodu pandemie organizováno formou videokonference 

Účastníci: 

● Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA - předseda spolku (PS) 

● hospodářka spolku Dagmar Bílková 

● ostatní členové spolku dle prezenční listiny (příloha 1)* 

● za vedení školy Ing. Jiří Skalický (ředitel - ŘŠ), Mgr. Ivana Bejblíková (zástupkyně ředitele - ZŘŠ) 

  

program schůzky předložil 

přivítání účastníků, zápis do prezenční listiny, seznámení s programem schůzky ŘŠ 

objasnění významu a funkce spolku pro nové členy ŘŠ 

proběhly volby do školské rady 

➢ za zletilé žáky a rodiče byla zvolena Blanka Vávrová (matka Jonáše Vávry z 
1.A) 

➢ tříleté funkční období nově zvolené rady začne 3 měsíce po ukončení 
nouzového stavu, tedy od 12. 6. 2021 

 

přehled o současné situaci ve škole, průběh výuky, rekonstrukce ŘŠ 

financování spolku: 

➢ informace o stavu peněžních prostředků SRPDŠ 

➢ zkušenosti s novým účtem SRPDŠ pro bezhotovostní platby a provázaností se 
systémem EDUPAGE 

pí. Bílková 

hlasování o:  

➢ mimořádné změně stipendijního řádu pro 1. pol. tohoto š.r., online hlasování: 
○ návrh: vzhledem k probíhající distanční výuce a tomu odpovídajícímu 

hodnocení krácení stipendií na 50 % původních částek  
○ nadpoloviční většinou přítomných byl návrh přijat 

➢ změně stipendijního řádu od 2. pol. tohoto š.r., online hlasování: 
○ návrh: vzhledem ke střídání distanční a prezenční výuky upravit 

stipendijní řád trvale využitím základní pevné částky a poměrné částky 
počítané na základě koeficientu (viz příloha 2) 

○ nadpoloviční většinou přítomných byl návrh přijat 

➢ výši celkové částky uvolněné pro výplatu stipendií: 
○ za 2. pololetí š.r. 2020/2021 nadpoloviční většina přítomných schválila 

částku 100.000,-  
○ za 1. pololetí š.r. 2021/2022 nadpoloviční většina přítomných schválila 

částku 120.000,-  

➢ výši finančního příspěvku žáků pro příští školní rok 
○ nadpoloviční většina přítomných schválila pro školní rok 2021/2022 

příspěvek 700,- Kč na žáka  

➢ příspěvku na ocenění výborných studentů závěrečných ročníků 
○ příspěvek schválen v obvyklé výši jako v předcházejících letech 

PS, ZŘŠ 

možnost dát žákům finanční prostředky pro dovybavení studentské klubovny či veřejně 
prospěšný projekt - schválena částka 30.000,- Kč (projekt by měli studenti předložit na 
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dalším zasedání SRPDŠ) 

diskuze účastníků: 

➢ změny v následujícím školním roce (výhled počtu nových žáků, doplnění 
učitelského sboru, aktualizované ŠVP pro učební obory, možnosti doučování, 
apod.) 

ŘŠ 

 

* pozn.: přílohy dokumentu jsou k nahlédnutí v kanceláři školy. 

Termín příští schůzky spolku: listopad 2021.  

 

Zapsala: Mgr. Ivana Bejblíková 

 ………..…………………………. 

 Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA

 předseda spolku  


